
Beeselse Lijst vragen naar aanleiding van het sportbeleid

Vraag reactie
Keigezond Limburg: ambitie is om aan te sluiten 
bij dit project. Dat kan geen ambitie zijn op zich. 
Hoeveel van de kinderen in Beesel met 
overgewicht moeten meedoen willen we van 
succes spreken? Of is/zijn er hier (een) andere 
KPI(‘s)

Keigezond is een ketenaanpak voor kinderen met overgewicht.  

Het betreft een samenwerking tussen gemeenten, provincie, 
ziekenhuizen, CZ, VGZ en universiteit. Belangrijk in deze aanpak is 
de centrale zorgverlener (minimaal 8 uur per week). Deze bekijkt 
met kind en gezin hoe er gewerkt kan worden aan het 
overgewicht. Hierbij kan doorverwijzing plaatsvinden naar een 
kinderleefstijlcoach of beweegaanbod. Maar soms zijn er eerst 
andere zaken zijn die opgepakt moeten worden (schulden, pesten, 
rouw etc). De centrale zorgverlener kent de keten van preventie en 
zorg en weet de lokale partners goed te vinden. 

De centrale zorgverlener voor kinderen met medische indicatie 
wordt betaald door de zorgverzekeraar. Voor kinderen zonder 
medische indicatie betalen de deelnemende gemeenten de kosten. 

Deze aanpak bevindt zich op het snijvlak van jeugd / gezondheid / 
sport en bewegen. Op dit moment nemen 7 Limburgse gemeenten 
deel, waarvan 2 gemeenten in Noord Limburg ( Venlo en Horst aan 
de Maas).

Landelijk wordt deze ketenaanpak  steeds nadrukkelijker onder de 
aandacht gebracht. We willen in afstemming met jeugd 
(gezinscoaches) bekijken:
- wat deze aanpak precies inhoudt, 
- hoe dit zich verhoudt tot gezinscoaches, 
- of we kunnen aansluiten, 
- wanneer we kunnen aansluiten
- en welke ambitie dan passend is in het aantal kinderen dat 
geholpen kan worden. 

Op dit moment hebben we dat nog niet in beeld. 
Samenwerking kinderopvang: uitgangspunt is al 
bestaande initiatieven, maar willen we het 
deelnemerspercentage omhoog? Zo ja, met 
hoeveel

In het sportbeleid staan onder het kopje samenwerking 
kinderopvang 3 punten. 

- Peutervierdaagse: alle locaties deden mee. Dit willen we  
behouden.

- nijntje beweegdiploma: Dit willen we inderdaad breder 
uitrollen. We  promoten nijntje bewegen ook actief. Dit 
doen we bijvoorbeeld bij lees en beweeg mee met nijntje 
pluis ( activiteit voor kinderen en ouders in de bibliotheek). 

Er zijn op dit moment 32 peuters en 10 kleuters die 
deelnemen. Er is nog maar beperkt ruimte voor nieuwe 
deelnemers. We zijn daarom met nieuwe docenten en 
andere verenigingen in gesprek om te kijken of zij ook een 
beweegdiploma kunnen gaan aanbieden. 



We merken dat er groei is maar moeten bekijken hoe deze 
op te vangen. 

- Groentenboxjes: er loopt een pilot bij Zazou. Kinderen 
kunnen 3 maanden lang dagelijks groenten proeven. We 
bekijken daarna of en hoe we deze pilot breder kunnen 
uitrollen. 

Jeugdfonds Sport & Stichting Leergeld: 
i. Wat zijn de ambities? 

Bijv. alle aanvragen 
moeten toegekend 
kunnen worden binnen 
de richtlijnen? 

ii. Buurtsportcoach en 
vakleerkracht volgen 
kinderen binnen 
onderwijs en 
verenigingsleven. Hoe 
staat het dan met het in 
kaart brengen en 
communiceren over 
uitval. Kan uitval 
worden teruggebracht 
bijv. gerichte 
maatregelen?

1.De ambitie is dat elk kind moet kunnen sporten. De toegang tot 
het jeugdfondssport loopt via stichting Leergeld of via de 
professionele inschatting van intermediairs ( bv een jeugdarts). Als 
het budget niet toereikend is, worden aanvragen niet zomaar 
afgewezen maar leggen we dit ter besluitvorming voor aan het 
college en melden we dit ook in de P&C cyclus.

2.Via motorische screening volgen we kinderen. Kinderen die lager 
scoren krijgen extra beweeglessen. Op dit moment is dit al 
geregeld voor de Triolier. Voor de andere scholen zal de nieuwe 
vakleerkracht bewegingsonderwijs dit extra aanbod gaan 
verzorgen. Hiermee proberen we kinderen motorisch sterker te 
maken om uitval te voorkomen. Een aantal scholen werkt met 
Body Map ( een concept dat de ontwikkeling van kinderen 
stimuleert door beweegprikkels). Ook het nijntje beweegdiploma 
draagt bij aan de motorische ontwikkeling en daarmee een grotere 
kans op een leven lang met plezier bewegen.  

Openbare ruimte: wat zijn de ambities t.a.v. 
gebruik? Moeten mede-
eigenaarschap/verantwoordelijkheid van de 
buurt, die vernieling en verloedering tegengaan, 
niet ook als ambitie worden geformuleerd

We vinden het belangrijk om ontwikkelingen mbt bewegen in de 
openbare ruimte te op te pakken samen met inwoners en partners 
/ verenigingen. Dit is bv ook gebeurd bij de jeu de boulesbaan (3 
inwoners betrokken), speeltoestellen oppe brik ( onderwijs en o.a. 
bootcamp  Beesel betrokken) en kwiek route ( inwoners, 
fysiotherapeut betrokken). Deze afstemming is belangrijk omdat 
het aanbod ook moet aansluiten bij behoeften. Als het gaat om 
verdeling in verantwoordelijkheden mbt onderhoud en eigendom 
dan is dit maatwerk en afhankelijk van de specifieke locatie.

Wie is het publiek van dit beleidsdocument? 
Ambtenaren? Sportaanbieders? Of (in principe) 
al onze inwoners?

We zien dit document als een sportakkoord tussen gemeente en 
lokale sportaanbieders. We hebben dit document ook besproken 
met deze sportaanbieders. Ze hebben vragen kunnen stellen en 
input geleverd. Veel van de beschreven trajecten zijn al langer 
onderwerp van gesprek tijdens de sportakkoordavond en bekend 
bij de sportaanbieders. 

Samenstelwoorden Bedankt voor de feedback. Indien gewenst kunnen wij het 
document aanpassen alvorens we het gaan gebruiken als leidraad 
voor de komende jaren. 


